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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 

-Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Παναγιωτόπουλο 

-Ανάπτυξης και Επενδύσεων , κ. Α. Γεωργιάδη 

- Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ι. Βρούτση 

-Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Ι. Πλακιωτάκη 

 

 Θέμα: «Το μέλλον της ναυπηγικής βιομηχανίας, των ναυπηγείων 

Ελευσίνας και των 600 εργαζομένων σε αυτά μετά την 30ή Ιουνίου 

2020». 

 

 Στις 30 Ιουνίου 2020  λήγει η τριμερής συμφωνία Πολεμικού 

Ναυτικού, της εταιρείας  «Ναυπηγικές και Βιομηχανικές Επιχειρήσεις 

Ελευσίνας Α.Ε.» («ΝΒΒΕ ΑΕ») και των εργαζομένων στα Ναυπηγεία για 

την ολοκλήρωση των τορπιλακάτων 6 και 7 που κυρώθηκε με το άρθρο 

32 του ν. 4361/2016, παρατάθηκε με το άρθρο 216 του ν.4635/2019 και 

στη συνέχεια με το άρθρο 67 του ν.4688/2020. Ταυτόχρονα, η εταιρεία 

φέρεται να χρωστάει συνολικά πάνω από 20 εκατομμύρια ευρώ στους 

εργαζόμενους από δεδουλευμένα παλαιών συμβάσεων αλλά και σε 

ασφαλιστικά ταμεία. Σύμφωνα με την εν ισχύ σύμβαση, το 70% του 

κόστους μισθοδοσίας και κάλυψης ασφαλιστικών εισφορών των 

εργαζομένων καλύπτεται από τον Προϋπολογισμό του Υπουργείου 

Εθνικής Άμυνας, από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων.  

 Επειδή η διασφάλιση της συνεχούς και απρόσκοπτης λειτουργίας 

των Ναυπηγείων αποτελεί μείζον ζήτημα που αφορά την Εθνική άμυνα, 

την οικονομική ανάπτυξη της χώρας και συνολικά την Εθνική Οικονομία, 

 επειδή η τεχνογνωσία και η συσσωρευμένη εμπειρία που έχουν οι 

εργαζόμενοι των Ναυπηγείων αποτελεί κεφάλαιο για τη χώρα και την 

ανάπτυξή της,  
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 επειδή οι βραχυπρόθεσμες παρατάσεις λειτουργίας των 

Ναυπηγείων και απασχόλησης των εργαζομένων δημιουργεί 

ερωτηματικά για την τύχη μιας εμβληματικής για την οικονομία μας 

επιχείρησης και εντονότατη ανασφάλεια και αβεβαιότητα στους 600 

εργαζόμενους και τις οικογένειές τους ,  

 επειδή η ανάγκη για ανάπτυξη της ναυπηγικής βιομηχανίας της 

Ελλάδας είναι επιτακτική και  

 επειδή πλέον φαίνεται ότι η πλειοψηφία των μετοχών έχει περάσει 

σε νέο επενδυτή, που μπορεί να διασφαλίζει τη συνέχεια της λειτουργίας 

του Ναυπηγείου Ελευσίνας και την εργασία των ήδη εργαζομένων σε 

αυτό. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Ποια άμεσα μέτρα και πρωτοβουλίες θα λάβει η κυβέρνηση ώστε να 

πληρωθούν οι 600 εργαζόμενοι των Ναυπηγείων Ελευσίνας τα 

δεδουλευμένα τους, αλλά και να διασφαλιστούν οι θέσεις εργασίας 

τους και οι συλλογικές συμβάσεις εργασίας; 

2. Προτίθεστε να διασφαλίσετε τη λειτουργία του Ναυπηγείου για το 

μεταβατικό διάστημα έως την ολοκλήρωση της μεταβίβασης και σε 

κάθε περίπτωση μέχρι την ολοκλήρωση των εργασιών και την 

παράδοση των δύο τορπιλακάτων; 

3. Ποιο είναι το ευρύτερο σχέδιό σας για την ανάπτυξη της ναυπηγικής 

βιομηχανίας; 

 

         Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 

 

  Γιώργος Μουλκιώτης 

 

 

Δημήτρης Μπιάγκης 




